

صندوق سدكو كابيتال للطروحات الأولية

دعوة لحضور إجتماع مالكي الوحدات

تدعوكم الشركة السعودية للإقتصاد والتنمية للأوراق المالية سدكو كابيتال لحضور إجتماع مالكي وحدات صندوق سدكو كابيتال للطروحات الأولية للتصويت على إجراء تغيير أساسي في الصندوق وذلك بتوسيع نطاق إستثماراته ليشمل الأسهم المدرجة في السوق الرئيسية والسوق الموازية والتي تم طرحها خلال السنوات الثلاث الماضية.

وعليه سيتم عكس التغيير أعلاه في شروط وأحكام الصندوق، علماً بأن سريان هذه التغييرات يخضع إلى موافقة هيئة السوق المالية.

تفاصيل الإجتماع والمستندات المرفقة

تاريخ الإجتماع	يوم الأحد - الموافق 07 سبتمبر 2025م
الوقت	3:00 مساءً
موقع الإجتماع	عن طريق وسائل التقنية الحديثة (عن بعد) events.teams.microsoft.com/event/6e6f2e67-dcd9-4672-b81a-a86eeac5921b@f7fef368-5911-41f4-b3c5-130e691945d6
المرفقات	<ul style="list-style-type: none">مرفق 1- ملخص التغييرات المقترحة للصندوق وبنود التصويتمرفق 2- نموذج الوكالةمرفق 3- إستمارة التصويت

نوجه عنايتكم إلى ضرورة حضور الإجتماع بشكل شخصي أو توكيل من ينوب عنكم (من غير أعضاء مجلس إدارة الصندوق أو موظفي مدير الصندوق) في حال توكيل شخص آخر لحضور الإجتماع، نرجو من الموكل تعبئة نموذج التوكيل المرفق والتوقيع عليه وإرسال جميع المستندات والإثباتات إلى البريد الإلكتروني client_relations@sedcocapital.com وذلك قبل موعد الإجتماع بثلاثة أيام على الأقل.

لمزيد من المعلومات والإجابة على أي استفسار، الرجاء التواصل عن طريق :

+966 12 690 6555 / 6599

info@sedcocapital.com

أو إرسال استفساراتكم على الرابط أدناه:

<https://sedcocapital.com/ar/contacts/enquiry/>

النصاب القانوني للإجتماع:

- لا يكون إجتماع مالكي الوحدات صحيحاً إلا إذا حضره عدد من مالكي الوحدات يملكون مجتمعين 25% على الأقل من قيمة وحدات الصندوق
- إذا لم يستوف النصاب الموضح في الفقرة أعلاه فيجب على مدير الصندوق الدعوة لإجتماع ثانٍ بالإعلان عن ذلك في الموقع الإلكتروني لمدير الصندوق والموقع الإلكتروني للسوق وذلك قبل موعد الإجتماع الثاني بمدة لا تقل عن 5 أيام على الأقل ويعد الإجتماع الثاني صحيحاً أيضاً كانت نسبة ملكية الوحدات الممثلة في الاجتماع.

طريقة تصويت مالكي الوحدات وحقوق التصويت في اجتماعات مالكي الوحدات:

- يجوز لكل مالك وحدات تعيين وكيل له لتمثله في اجتماع مالكي الوحدات.
- يجوز لكل مالك وحدات الإدلاء بصوت واحد في اجتماع مالكي الوحدات عن كل وحدة يمتلكها وقت الاجتماع
- تعبئة إستمارة التصويت وإرسالها على الأيميل client_relations@sedcocapital.com أو إحضارها الى مقر مدير الصندوق

جدول أعمال إجتماع مالكي وحدات صندوق سدكو كابيتال للطروحات الأولية :

يوم الأحد - الموافق 07 سبتمبر 2025م	
افتتاح الإجتماع والتأكد من النصاب	3:00م
عرض مدير الصندوق	3:10م
شرح آلية التصويت	3:30م
الأسئلة والإستفسارات	3:45م
إنهاء التصويت	10:00م

إذا اكتمل النصاب سيتم الإعلان عن نتائج الإجتماع خلال أسبوع من تاريخ الإجتماع

SEDCO Capital IPO Fund

Invitation to Attend the Unitholders' Meeting

The Saudi Economic and Development Securities Company (SEDCO Capital) invites you to attend the unitholders' meeting of the SEDCO Capital IPO Fund to **vote on a fundamental change to the Fund by expanding its investment scope to include shares listed on the Main Market and the Parallel Market that have been offered during the last three years.**

Accordingly, the above changes will be reflected in the fund's terms and conditions. The effectiveness of these changes is subject to the approval of the Capital Market Authority.

Meeting Details and Attached Documents

Meeting Date	Sunday, September 7, 2025
Meeting Time	3:00 pm
Meeting Location	Through Modern Technology https://events.teams.microsoft.com/event/6e6f2e67-dcd9-4672-b81a-a86eeac5921b@f7fef368-5911-41f4-b3c5-130e691945d6
Attachments	<ul style="list-style-type: none">Annex 1 - Summary of Proposed Changes to the Fund and Voting ItemsAnnex 2 - Proxy FormAnnex 3 - Voting Form

We draw your attention to the necessity of attending the meeting in person or appointing someone to represent you (other than a member of the Fund's Board of Directors or Fund Manager staff). If you are appointing someone else to attend the meeting, please complete and sign the attached proxy form and send all required documents and evidence to client_relations@sedcocapital.com at least three days prior to the meeting.

For more information and to answer any questions, please contact us at:

+966 12 690 6555 / 6599

info@sedcocapital.com

Or submit your inquiries via the link below:

<https://sedcocapital.com/ar/contacts/enquiry/>

Quorum for the Meeting

- A unitholders' meeting shall not be valid unless attended by a number of unitholders who collectively own at least 25% of the value of the fund's units.
- If the quorum specified in the above paragraph is not met, the fund manager must call for a second meeting by announcing this on the fund manager's website and the market's website at least five days prior to the second meeting. The second meeting shall be valid regardless of the percentage of unit ownership represented at the meeting.

Unitholder Voting Method and Voting Rights at Unitholder Meetings:

- Each unitholder may appoint a proxy to represent them at the unitholder meeting.
- Each unitholder may cast one vote at the unitholder meeting for each unit they own at the time of the meeting.
- Complete the voting form and email it to client_relations@sedcocapital.com or bring it to the Fund Manager's office.

Agenda of the Sedco Capital IPO Fund Unitholders Meeting

Sunday, September 7, 2025

Opening the Meeting and Confirm the Quorum	3:00 pm
Fund Manager Presentation	3:10 pm
Explanation of the Voting Mechanism	3:30 pm
Q&A	3:45 pm
Voting Ends	10:00 pm

If the quorum is met, the results of the meeting will be announced within a week from the date of the meeting.

Annex 1

مرفق - 1

Summary of Proposed Changes and Voting Items

ملخص التغييرات المقترحة للصندوق وبنود التصويت

الموضوع	الحالي	التعديل المقترح
إجراء تغيير أساسي في الصندوق وذلك بتوسيع نطاق استثماراته ليشمل الأسهم المدرجة في السوق الرئيسية والسوق الموازية والتي تم طرحها خلال السنوات الثلاث الماضية.	الطروحات العامة الأولية: الإصدارات أو الاكتتابات الأولية العامة، يتم طرحها في السوق الرئيسية أو السوق الموازية لأول مرة بالقيمة الاسمية أو عن طريق بناء سجل الأوامر.	الطروحات العامة الأولية: تشمل الإصدارات أو الاكتتابات الأولية العامة، التي يتم طرحها في السوق الرئيسية أو السوق الموازية لأول مرة بالقيمة الاسمية أو عن طريق بناء سجل الأوامر وكذلك الأسهم المدرجة في السوق الرئيسية أو السوق الموازية والتي تم طرحها خلال السنوات الثلاث الماضية.
Subject	Current	Proposed amendment
Making a fundamental change to the fund, by expanding the scope of its investments to include shares listed on the main market and the parallel market that were offered within the last three years.	Initial Public Offerings (IPOs): Initial public offerings (IPOs) or subscriptions, offered on the main or parallel market for the first time at par value or through book building.	Initial Public Offerings (IPOs): Includes initial public offerings or subscriptions offered on the main or parallel market for the first time at par value or through book building, as well as shares listed on the main or parallel market that have been offered within the last three years.

Reasons for Change:

- **Investment in Post-IPO Companies:** This change will enable the Fund to invest in promising companies after their listing, allowing it to capitalize on future growth opportunities—particularly in cases where the Fund receives limited allocation during the IPO. Such investments will be guided by the Fund Manager's analysis of the expected performance of these companies.
- **Enhancing Asset Allocation Flexibility and Liquidity Management:** The change provides greater flexibility in achieving target weights and reducing deviations, thereby contributing to improved Fund returns and mitigating the risks of concentration or unbalanced asset allocation.

Voting Item:

- Voting to make a fundamental change to the fund, by expanding the scope of its investments to include shares listed on the main market and the parallel market that were offered within the last three years.

Steps after Voting:

- Obtain the Capital Market Authority's approval for the proposed changes to the fund.
- The changes will be implemented 10 business days after the date of the Capital Market Authority's approval.
- The terms and conditions will be updated and made available on the fund manager's website and the Tadawul website.

أسباب التغيير:

- **الاستثمار في الشركات بعد الطرح الأولي:** يتيح هذا التغيير للصندوق إمكانية الإستثمار في الشركات الواعدة بعد إدراجها في السوق مما يمكّنه من الاستفادة من فرص النمو المستقبلية خاصة في الحالات التي يحصل فيها الصندوق على نسب تخصيص محدودة عند الطرح الأولي ويعتمد ذلك على تحليل مدير الصندوق لتوقعات أداء تلك الشركات.
- **تعزيز مرونة تخصيص أصول الصندوق وإدارة السيولة:** يتيح التغيير مرونة أكبر في تحقيق الأوزان المستهدفة وتقليل نسب التباين مما يساهم في تحسين عوائد الصندوق والحد من مخاطر التركيز أو التخصيص الغير متوازن لأصول الصندوق.

بنود التصويت:

- التصويت على إجراء تغيير أساسي في الصندوق وذلك بتوسيع نطاق استثماراته ليشمل الأسهم المدرجة في السوق الرئيسية والسوق الموازية والتي تم طرحها خلال السنوات الثلاث الماضية

خطوات بعد التصويت

- الحصول على موافقة هيئة السوق المالية على التغييرات المقترحة للصندوق.
- تطبيق التغييرات بعد 10 أيام عمل من تاريخ موافقة هيئة السوق المالية.
- تحديث الشروط والأحكام وفتحها في الموقع الإلكتروني لمدير الصندوق وموقع تداول.

Annex 2

مرفق - 2

Power of Attorney Form - Attendance at the Sedco Capital IPO Fund Unitholders Meeting

نموذج توكيل - حضور اجتماع مالكي وحدات صندوق سدكو كابيتال للطروحات الأولية

نحن الموقعون أدناه بموجب هوية شخصية/ إقامة أو جواز سفر/ سجل تجاري رقم الصادر من بتاريخ بصفتنا مالكي الوحدات في صندوق سدكو كابيتال للطروحات الأولية ("الصندوق") أو مفوض بالتوقيع عن إدارة والمالكين لعدد وحدة، قد وكلنا السيد/ة هوية شخصية/ إقامة أو جواز سفر رقم والصادر من بتاريخ وهو من غير أعضاء مجلس الإدارة أو موظفي مدير الصندوق لتمثيلنا في اجتماع مالكي وحدات الصندوق المقرر عقده في تمام الساعة 3 مساءً يوم الأحد الموافق 07 سبتمبر 2025م عبر وسائل التقنية الحديثة ومناقشة المواضيع المدرجة على جدول أعمال الاجتماع، والتصويت نيابة عنا على القرارات المقترحة في هذا الاجتماع والتوقيع على كافة المستندات الضرورية واللازمة في ذلك الاجتماع أو أي اجتماع لاحق في حالة التأجيل لعدم اكتمال النصاب القانوني للاجتماع.

حرر في 1447 / / هـ

الموافق 2025 / / م

الاسم:

الصفة:

التوقيع:

التصديق (إذا كان مالك الوحدات شخصاً معنوياً)*:

We,, the undersigned, under National ID/Iqama or passport/commercial registration number issued by on, in our capacity as unitholders in the SEDCO Capital IPO Fund (the "Fund") or authorized signatory on behalf of and owners of units, have authorized Mr./Ms. under National ID/Iqama or passport number issued by on who is not a member of the Board of Directors or an employee of the Fund Manager, to represent us at the Fund's unitholders meeting scheduled to be held at 3:00 PM on Sunday, September 07, 2025, via modern technology, to discuss the topics included in the meeting's agenda, to vote on our behalf on the proposed resolutions at this meeting, and to sign all necessary documents at that meeting or any subsequent meeting in the event of postponement due to lack of a quorum.

Issued on / / 1447H

Corresponding to / / 2025G

Name:

Designation:

Authentication* (if the unit owner is a legal entity):

* يتم تصديق التوكيل أعلاه من الغرفة التجارية أو أحد الجهات الرسمية ويرسل أصل التوكيل قبل 3 أيام من موعد الاجتماع

*The above power of attorney must be certified by the Chamber of Commerce or one of the official authorities, and the original power of attorney must be sent 3 days before the meeting date.

Annex 3

مرفق - 3

Voting Form - SEDCO Capital IPO Fund

استمارة تصويت - صندوق سدكو كابيتال للطروحات الأولية

Dear SEDCO Capital IPO Fund Unitholders

السادة/ مالكي وحدات صندوق سدكو كابيتال للطروحات الأولية

Regarding the unitholders meeting of SEDCO Capital IPO Fund that will be held virtually on **Sunday, 07 September 2025G at 3:00 p.m.**

بناءً على اجتماع مالكي وحدات صندوق سدكو كابيتال للطروحات الأولية والمقرر عقده عن بعد **يوم الأحد بتاريخ 07 سبتمبر 2025م الساعة 3:00 مساءً**

Please vote whether you are "For" or "Against" the following recommendation(s).

يرجى التصويت في الجدول أدناه بـ "موافق" أو "غير موافق" على البنود المطروحة للتصويت.

(Please mark "√" in the box of your chosen answer):

(يرجى وضع علامة "√" أمام قرار التصويت):

Item	Resolution	For	Against	غير موافق	موافق	الوصف	البند
1	Making a fundamental change to the fund, by expanding the scope of its investments to include shares listed on the main market and the parallel market that were offered during the last three years.					إجراء تغيير أساسي في الصندوق، وذلك بتوسيع نطاق استثماراته ليشمل الأسهم المدرجة في السوق الرئيسية والسوق الموازية والتي تم طرحها خلال السنوات الثلاث الماضية	1

Unitholder\Agent

بيانات مالك (ة) الوحدات/ بيانات الوكيل (ة)

Name:.....

الاسم:.....

ID:.....

رقم الهوية:.....

Number of Units:.....

عدد الوحدات المملوكة:.....

Signature:.....

التوقيع:.....

Date:

التاريخ:.....